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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2011-06-22 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Gun Karlsson, Marie 

Cederkrok, Carl Ragnarsson, Tommy Andersson 
  
1. Mötets öppnande 
 Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 

4. Val av justerare 
 Marie Cederkrok utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 

6. Ekonomirapport 
• Klubbens ekonomi är god och spelåret kommer att ge ett plusresultat. 
• Deltagandet på våra tävlingar har ökat och vi kommer att passera 6000 par som har 

spelat i våra tävlingar under året. 
• Tommy redogjorde för investeringar på datorsidan som klubben bör göra. Styrelsen 

beslutade att följa Tommys rekommendation och köpa en server för 
resultatrapportering samt två stycken små bärbara datorer att använda vid 
ramasändning mm. Total kostnad för dessa uppgår till ca 10 000 kronor. 

• Under helgen 21-24 april hade FSB Riksläger för juniorer. Från Filbyter deltog 
William Hernebrink (41017), Malin Lundström (46353) och Anna Svedberg (46354). 
De har nu ansökt om kostnadsbidrag från klubben. Tommy informerade om att ÖMBF 
bidrar med lika mycket som klubben gör. Eftersom deras kvarvarande kostnad var 600 
kronor per person beslutade styrelsen att bidra med 300 kronor till var och en och 
ÖMBF ersätter med ytterligare 300 kronor. 

    

7. Tävlingsrapport 
• Sommarbridgen har nu börjat med spel måndag och tisdag kväll, onsdag och torsdag 

eftermiddag samt onsdag kväll för mindre rutinerade. 
• Höstens spelprogram kommer att tryckas under sommaren och finnas på klubben 

under augusti månad. 
• I höst så flyttas lagspelet tillbaka till måndag kväll och våra tre stora lagtävlingar, 

Linköpingsserien, Filbyter Cup och KM-lag kommer att byta några speltillfällen sins 
emellan. 

 
8. Trivselkommitténs rapport 
 Gun har fått förslag från några medlemmar om att det behövs lite fler galgar i kapprummet 
 och gärna något ställ för paraplyer. Vid regnväder ligger det paraplyer över hela golvet. 
 Styrelsen gav Gun i uppdrag att ordna med galgar och paraplyställ.  
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9. Rapport från FSB och DFB 
 Från FSB och ÖMBF finns för tillfället inget att rapportera. 
 
10. Övriga frågor 

• Ann-Margret Olsson har anmält intresse för att hjälpa till med kafeteria och städning 
Mats och Lennart ser till att hon blir engagerad. 

• Mats föreslog att han och Lennart sätter ihop en ”kravlista” över vad styrelsen har för 
önskemål när det gäller utbud och kvalitet på sortimentet i kafeterian, detta för att 
underlätta för de personer som idag sköter serveringen. 

• Tommy ville veta vilken ersättning man får som icke-spelande tävlingsledare. 
Styrelsen konstaterade att någon sådan regel inte finns. Som spelande TL erhåller man 
50 kronor + fritt spel. Styrelsen beslutade att sätta ersättningen för icke-spelande TL 
till 10 kronor per par, dock minst 250 kronor. 

 
11. Nästa styrelsemöte 
 Nästa styrelsemöte blir 21 augusti 17.00. Styrelsen beslutade också att bestämma datum för 
 ett möte före årsmötet som är den 6 september. Detta möte äger rum 4 september 17.00 
  
12. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade dagens möte för avslutat. 
 
 
 
 
 Vid protokollet    Ordförande 
 
 
 Magnus Berg    Mats Sjöberg 
 
 
 
 Justeras 
 
 
 Marie Cederkrok   


